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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over
jarenlange vertraging in de
behandeling van een
verkrachtingszaak. (Ingezonden
18 juni 2009)

1
Kent u het bericht «Jarenlang niks
gedaan met zedenzaak»?1

2
Deelt u de mening dat het
onaanvaardbaar is dat een
verkrachtingszaak 3,5 jaar bij het
Openbaar Ministerie (OM) op de
plank blijft liggen omdat er bij het
vertrek van een officier van justitie
«in de overdracht van zijn zaken iets
verkeerd is gegaan»?

3
Wordt er een diepgaand onderzoek
ingesteld naar de oorzaak van deze
miskleun en naar de vraag hoe
herhaling in de toekomst kan worden
voorkomen? Zo nee, bent u bereid
alsnog een dergelijk onderzoek te
gelasten? Wilt u in ieder geval de
Kamer nader informeren over de
uitkomsten van een dergelijk
onderzoek?

4
Deelt u de mening dat
verantwoordelijken bij het
Rotterdams parket hun biezen
moeten pakken, zoals begin dit jaar
ook de Amsterdamse
hoofdadvocaat-generaal in een

vergelijkbaar geval is opgestapt?
Zo nee, waarom niet?

1 Twente tegen Geweld, 6 juni 2009
http://www.twentetegengeweld.nl/jarenlang_
niks_gedaan_met_zeden zaak.htm
AD.nl, 4 juni 2009
http://www.ad.nl/rotterdam/stad/3266637/
Jarenlang_niks_gedaan_met_zedenzaak.html

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 30 juli 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 3211.

1
Ja.

2
Bij de behandeling ter zitting van de
bedoelde strafzaak heeft de officier
van justitie niet-ontvankelijkheid
gevorderd omdat ook het OM de
vertraging in de behandeling van
deze zaak niet aanvaardbaar achtte. Ik
onderschrijf dat.

3
In het zoek- en monitorsysteem van
het parket Rotterdam is de strafzaak
aan het licht gekomen. Daarna is
onderzocht wat de oorzaak van de
vertraging was. Hierbij is gebleken
dat in deze zaak op 24 februari 2006
door de rechtbank aan het OM
opdracht is gegeven om nader
onderzoek in te stellen. Het OM heeft
deze opdracht pas in mei 2008 bij het
Nederlands Forensisch Instituut
uitgezet. Rond dezelfde tijd heeft de
zaaksofficier het parket verlaten,

waardoor de zaak pas op 4 juni 2009
aan de meervoudige kamer is
voorgelegd.
Het gebruik van het volg- en
monitorsysteem moet een dergelijke
vertraging in de toekomst
voorkomen. Het systeem houdt in dat
uit het registratiesysteem van het OM
(Compas) lijsten worden gegenereerd
met de doorlooptijd van de lopende
onderzoeken. De voortgang van
strafzaken kan op deze manier
gevolgd worden. Indien een strafzaak
te lang blijft liggen, kan op basis van
deze lijsten ingegrepen worden. In
Rotterdam is daarnaast per
1 december 2008 het systeem «Zicht
op zaken» ingevoerd. In dit systeem
worden zaken opgenomen die naar
hun aard, impact of complexiteit
gevoelig zijn. De voortgang in deze
zaken wordt maandelijks besproken.

4
Ik betreur de gang van zaken, maar
acht het niet nodig om in aanvulling
op het instellen van een volg- en
monitorsysteem (zoals beschreven in
antwoord op vraag 3) verder gaande
maatregelen te nemen.
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